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Punten voor de rondvraag commissie SD de dato 18 september 2023

Fractie Vraag

AB Actielijst SD 6

• In de actielijst is bij punt 19 - Terugkoppeling stand van zaken Noodfonds – door het college aangegeven dat 67 huishoudens in aanmerking 

zijn gekomen voor een bijdrage met betrekking tot het Noodfonds schrijnende gevallen.

Fractie AB zou graag een uitsplitsing zien van de bedragen die uitgekeerd zijn aan burgers, hoeveel het gekost heeft in geld en manuren om 
dit te realiseren en hoe groot het restant is van het nog te benutten bedrag uit het Noodfonds.

VSP ---

PGP Actielijst SD 6 
• Hoe staat het nu met de gezamenlijke keus over de toekomst van de bibliotheek? Dit zou vallen in 2023. Nu lezen wij het RIB over de 

zorgbibliotheek van de toekomst en het jaartal 2025, we begrepen dat de wethouder hiervoor ook een convenant heeft getekend afgelopen 
week.

• Kan de wethouder ons bijpraten over het traject dat nu komen gaat en wanneer en op welke manier de raad en de commissie hierbij 
betrokken gaan worden?

• In hoeverre worden de uitkomsten van Ongehinderd hierin meegenomen? 

Actielijst SD9: CNME- gelden
• Wat is er uit dat gesprek gekomen met de schooldirecteuren over de CNME gelden? 
• Wij horen ook bezorgde geluiden van organisaties die CNME activiteiten aanbieden zoals de IVN Kasteeltuin. Heeft de wethouder deze 

geluiden ook gehoord of wil hij eens zijn oor te luisteren leggen? 
• Het lastige is dat dit soort gelden per jaar moeten worden aangevraagd. Als een school ze krijgt in 2020, maar niet in 2024, hoe kan een 

school dan verkopen dat de ene leerling in groep 5 wel een bepaald programma draait en de leerling die 4 jaar later in groep 5 zit niet. Zou 
de wethouder nog eens goed kunnen nadenken over dit soort eenjarige financiering en daar met het werkveld over praten?

Wachtlijsten consulenten WMO en jeugdhulp
• Tijdens de presentatie op 26 juni 2023 is gezegd dat mensen met een hulpvraag binnen 8 weken geholpen worden en dat er geen tekort aan 

personeel is. Wij horen echter geluiden dat wachttijden oplopen tot 13 weken en dat vertrekkende werknemers niet vervangen worden. Kan 
de wethouder hier helderheid over verschaffen? 

Nieuwe Verordening leerlingenvervoer
• Er komt een nieuwe verordening leerlingenvervoer in Q4. In het nieuws en via werknemers in het speciaal onderwijs horen wij zeer 

verontrustende berichten over dit leerlingenvervoer in meerdere regio’s. Kan de wethouder ons vertellen hoeveel leerlingen er in onze 
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gemeente vervoerd worden en hoe het daarmee gaat?

VVD Yuverta
• Wij willen graag weten of de wethouder een update kan geven met betrekking tot Yuverta.
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CDA ---


